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To: @minvws.nl]
From

Sent: 04:10 AM

Subject: RE: Betr: Fw: meldpunt

Received: Thur 8/5/2021 7:04:10 AM

Goed om te weten, bedank: |ERESYGroet

van:IEEE) JEEER @minvws.nl>

Verzonden: donderdag 5 augustus 2021 08:57

Aan: 5.1.2e JEEI @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Betr: Fw: meldpunt

NB2 ik heb met Deloitte afgesproken dat we eerst informatie veiligstellen, en daarna betrokkenen informeren. Met betrokkenen

bedoel ik degenen waarvan we de mailboxen en persoonlijke netwerkschijven overdragen aan Deloitte.

Groet NEKEEE
var:IEEE

Verzonden: dinsdag 27 juli 2021 11:16

Aan: 5.1.2e minvws.nl>

Onderwerp: RE: Betr: Fw: meldpunt

NB waar we op moeten letten is dat direct betrokkenen goed op de hoogte zijn van het onderzoek. Zij zullen neem ik aan

worden benaderd voor vervolgvragen/interviews.
Groet, EXER]
ver:IEEE

Verzonden: dinsdag 27 juli 2021 07:36

Onderwerp: RE: Betr: Fw: meldpunt

Hoi EXER ze komen straks opstarten in de Resident. Ze gaan met VWS-accounts eerst in onze Zylab-omgeving “zoeken”. Daarna

verwacht ik het verzoek om de brondata op te vragen, bij onze SSO’s.

Groet, ERR

van: EE BEE eo minvws.ni>
Verzonden: maandag 26 juli 2021 13:53

Aan:IGEN) EER @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Betr: Fw: meldpunt

.-
Nog even de check vanuit ons; is er nu voldoende communicatie tussen Deloitte en jou/jullie als het gaat om de

informatiestromen mbt het onderzoek? Heeft daar al afstemming plaatsgevonden om een werkwijze met elkaar in te gaan

richten? Of is daar nog iets vanuit ons team voor nodig? Mijn collega[J JEXIEJMlldie hierbij betrokken was is met verlof, dus

vandaar dat ik het even pols.

Hoor graag van je!

Hartelijke groet,

Programmadirectie Nafase COVID-19

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Mobiel

E-mail: minvws.nl
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Verzonden: vrijdag 23 juli 2021 08:24

Aan: minvws.nl>

Onderwerp: FW: Betr: Fw: meldpunt

Ho zie reactie hieronder. Niet echt een teken van herkenning. Moeten we ermee doorgaan of niet? Het geeft ook weer

veel a t, misschien ongewenst.
Groet,

Ik snap de vraag niet helemaal.

Een meldpunt Covid irt Toeslagenaffaire, ik heb er geen beeld bij.
Hebje het over onze eigen meldingen van medewerkers?

Van burgers?

Ik stuur je vraag even door naa’ IEEE hij neemt vanuit het MT deel aan de ARO's en heeft de contacten met andere

ministeries.

Wellicht kunnen jullie de vraag met iets meer context aan hem toesturen

Met vriendelijke groet,

TR
A A A

Graadt van Roggenweg 500 | 3531 AH Utrecht | kamer [EXER]
Postbus 2092 | 3500 GB Utrecht

http: //www.toeslagen.nl

5.1.2e

Ed 5.1.2¢ 13:55:17---Hoi [ERA Een contactpersoon van |EEEoiVs heeft behoette aan het

inrichten van een

AanESET1 ocslagen/BL D@Belastingdienst

ccIEEFTI5 0@Belastingdienst
Datum: 21-07-2021 13.55

Onderwerp: Fw: meldpunt

Hoi BERLE

Een contactpersoon vanIEEEVWS heeft behoefte aan het inrichten van een meldpunt mbt COVID-19 en vraagt

daarbij naar de ervaring binnen Toeslagen mbt de toeslagenaffaire. Nu weet ik niet of er een dergelijk meldpuntis ingericht bij jullie.
Weet jij dat en zouden jullie bereid zijn om VWS over jullie ervaringen te vertellen? Als dat allemaal positief te beantwoorden is, hoe

brengen we VWS (JIEXEEI) dan in contact met de persoon bij Toeslagen die hier voldoende van weet?

Hoor graag van je.

PS

Groet,

Shared Service Organisatie Centrum voor Facilitaire Dienstverlening
Belastingdienst
Tiberdreef 12-24 | Utrecht

Postbus 9799 | 3506 GT | Utrecht
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M belastingdienst. nl
-—- Doorgestuurd door p 21-07-2021 13:51 —

Van:TEEJEN aminvws.nl>
Datum: 20 juli 2021 om 19:39:53 CEST

Aan:BREE closing dionst al

Onderwerp: meldpunt

seste IEEE
We spraken elkaar vanmiddag. Hierbij mijn vraag via de mail:

Rond Covid-19 heeft VWS te maken met diverse onderzoeken, zoals rond aanschaf persoonlijke

beschermingsmiddelen. Om een volledig onderzoek te waarborgen wordt gesproken van een

“meldpunt” waar ambtenaren en andere betrokkenen zaken kunnen melden. Dit kan naast de

specifieke onderzoeksvraag ook leiden tot feedback voor andere kanalen (juridisch, nazorg,

beleidsmatig).

De vraag is of dit rond parlementair onderzoek Kindertoeslag ook heeft gespeeld, en zo ja hoe dit

is ingericht. We willen graag van jullie leren.

NB ik ben zelf bij onderzoeken betrokken vanuit informatiemanagement, wij leveren informatie

uit de bronnen van VWS.

Dank voor het meedenken,
Groet.

Er:
De Belastingdienst stelt e-mail niet open voor aanvragen, aangiften, bezwaarschriften, verzoeken, klachten,

ingebrekestellingen en soortgelijke formele berichten.

Dit bericht is uitsluitend bested voor de geadresseerde. Het bericht kan vertrouwelijke informatie bevatten waarvoor de

fiscale geheimhoudingsplicht geldt. Als u dit bericht per abuis hebt ontvangen, wordt u verzocht het te verwijderen en de

afzender te informeren.

The Dutch Tax and Customs Administration does not accept filings, requests, appeals, complaints, notices of default or

similar formal notices, sent by email.

This message is solely intended for the addressee. It may contain information that is confidential and legally privileged. If

you are not the intended recipient please delete this message and notify the sender.


